
Enkel fråga

Policy husdjur

Att djur såsom hundar och katter kan leda till ökad hälsa för äldre är inget nytt. Fler och fler 
studier visar på just det.
Det är därför beklagligt att läsa att medarbetare i Gävle kommun nekas att ta med exempelvis 
hundar trots att vårdtagare önskar det vid hembesök.

Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt kommunalråd

Finns det en tagen policy i Gävle kommun som förbjuder personal att ta med husdjur så som 
exempelvis hundar till sin arbetsplats oavsett överenskommelse med chef?
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